
Eesti Kunstikoolide Liidu
üldkoosolek

07.11.2019 Tallinn
Algus: 15.00
Lõpp: 18.00
Osalejad: Viljandi Kunstikool (Kadri Kallast), Võru Kunstikool (Liia Leppik), Kiviõli Kunstide
Kool  (Kairi  Orro),  Lihula  MKK  (Piia  Saak),  Haapsalu  Kunstikool  (Marika  Aedviir),  Viimsi
Kunstikool (Anne Soop-Tohver), Märjamaa MKK (Maiu Linnamägi, Anne Aaspõllu), Kehtna
Kunstide  Kool  (Anne  Ummalas),  DAK  Stuudio  Kunstikool  (Niina  Pilving),  Kohila
Koolituskeskus (Avely Jaave), Tartu Lastekunstikool (Piret Viirpalu), Kose Kunstikool (Margit
Mikk), Kohtla-Järve Kunstide Kool (Aarne Hanni), Pärnu Kunstikool (Kristel Kallau),  Iisaku
Kunstide  Kool  (volitatud  M.Aedviir),  Põlva  Kunstikool  (volitatud  L.Leppik),  Põltsamaa
Kunstikool  (volitatud  A.Aaspõllu),  Ahtme  Kunstide  Kool  (volitatud  M.Mikk),  Athena  Maja
Huvikool  (volitatud  K.Kallau),  Puka  Kunstikool  (volitatud  P.Viirpalu),  Kiili  MKK  (volitatud
M.Mikk).
Külalised: Jõelähtme MKK, Piret Pintman-Hellaste
Puudusid:  Kuressaare  Kunstikool,  Jõhvi  Kunstikool,  Toila  MKK,  Vändra  Muusikakooli
kunstiosakond
Koosolekut juhatas: Kristel Kallau
Protokollis: Liia Leppik

Päevakord:
1. Ülevaade  EKL  juhatuse  liikmete  osalemisestest  erinevates  ümarlaudades,

komisjonides jm 2019.a.
2. Muudatusettepanek EKL-i põhikirja.
3. Kokkuvõte  küsimustikust  „Sisendi  küsimine  noortevaldkonna  arengukava  fookus-

teemadele“.
4. Uue juhatuse liikme valimine.
5. Järgnevate sündmuste, ettevõtmiste tutvustamine.
6. Jooksvad küsimused.

1. KUULATI 
Liidu juhatuse tegevuste kokkuvõtet  2019 esitles K.Kallau (Lisa 1).  Sõnavõttu täiendasid:
M.Mikk, P.Saak, M.Aedviir.
K.Kallau  tegi  ettepaneku  juhatuse  liikmetele  liidu  esindamise  eest  kohtumistel  HTM-ga,
esindusühingutega, ümarlaudades, konverentsidel jne tasuda lisaks juhatuse liikme tasule
lisatasu.  Tehti  ettepanek summaks 60 eur  iga  korra eest.  Toimus hääletamine.  Juhatuse
liikmed  tagandasid  ennast  hääletusest.  Lisatasu  poolt  hääletas  16  liiget,  vastu  ja
erapooletuid ei olnud.
OTSUSTATI
1.1 Võtta info teadmiseks.
1.2 Ühehäälselt-  tasuda lisatasu juhatuse liikmele iga väljasõidu eest, mis on seotud liidu
esindamisega erinevates ümarlaudades, kohtumistel, koosolekutel jne 60 eur korra eest.

2. KUULATI
Ettepanekut  muudatuse  sisseviimiseks  põhikirjas  tutvustas  K.Kallau  (eelnevalt  laiali
saadetud liidu liikmetele tutvumiseks) p.2 LIIDU LIIKMED. Tuua hetkel kehtiva põhikirja p.2 ja
p.3 kokku üheks punktiks. Põhikirja lisanduvad mõisted „toetajaliige“,  „auliige“.  Muudatuse
sisseviimise osas toimus hääletus. Otsus võeti vastu ühehäälselt.
Toimus arutelu toetajaliikme liikmemaksu osas. Ettepanekuteks olid: 12 eur, 20 eur, 15 eur
või siduda %-ga tegevliikme liikmemaksust, ettepanek 30%. Toimus hääletamine. Otsus võeti
vastu ühehäälselt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 



OTSUSTATI
2.1 Ühehäälselt - Liidu põhikirja viia sisse muudatus- p.2 ja p.3 asemel p.2 LIIDU LIIKMED
(Lisa  2).  Muudatuse  sisseviimisega  seoses  muuta  järgnevate  põhikirja  punktide
numeratsiooni. K.Kallau saadab põhikirja muudatuse riigi ettevõtjaportaali.
2.2  Kinnitati  ühehäälselt  liidu  toetajaliikme  liikmemaks:  30%  kehtivast  tegevliikme
liikmemaksust.

3. KUULATI
K.Kallau  tutvustas  küsitluse  „Sisendi  küsimine  noortevaldkonna  arengukava  fookus-
teemadele“ koondit. (Lisa 3). Küsitlus oli koostatud HTM noorteosakonna soovil,  sisendiks
noorsootöö arengukavasse aastani  2035.  Küsitlusele vastas 18 kooli.  Koond edastatakse
HTM noorteosakonna juhile R.Ojakivile. 
OTSUSTATI
3.1 Võtta info teadmiseks.

4. KUULATI
Seoses juhatuse liikme M.Aedviiru dekreeti minekuga, on ettepanek valida uus juhatuse liige
alates  jaanuar  2020.  K.Kallau  esitas  juhatuse  liikme  kandidaadiks  P.Saak  (Lihula  MKK).
P.Saak  andis  nõusoleku.  A.Soop-Tohver  (Viimsi  KK)  pakkus  ennast  teiseks  kandidaaiks.
Toimus  salajane  hääletamine.  Hääletamise  tulemus:  P.Saak-  16  häält,  A.Soop-Tohver-  4
häält.
OTSUSTATI
4.1 Uueks juhatuse liikmeks alates jaanuar 2020 valiti salajasel hääletusel häälteenamusega
Piia Saak (Lihula MKK).

5. KUULATI 
Eesootavaid sündmusi, üritusi tutvustus K.Kallau. Toimusid arutelud.
Plaanis on teha aastalõpu tunnustusüritus liidu liikmetele. Arutelu käigus jäi valitud kohaks
Narva ja ajaks 2.-3.01.20. Toimus hääletamine õppeülesannete konkursi osas, kas tuleval
aastal seda läbi viia. Hääletamisel 3 erapooletut, 18 poolt. Konkursi ja sellega seonduvaga
läbiviijateks  andsid  nõusoleku  Märjamaa  Muusika-  ja  Kunstikool  (A.Aaspõllu),  Kohila
Koolituskeskus  (A.Jaave),  Kehtna  Kunstide  Kool  (K.Kuresaar),  Kose  Kunstikool  (K.-A.
Konno).  Tallinn  ArtWeek  toimub  2020.a  juunis  (11.-17.06),  teemaks  “Globaalne  keel“,
kuntikoolide osalemine nädala-vahetusel (13.või 14.06).
OTSUSTATI
5.1 Kinnitada 2020.a esialgne tegevuskava (Lisa 4).
5.2 Õppeülesannete konkursi 2020, seminari ja preemiareisi korraldajateks on A.Aaspõllu,
A.Jaave, K.Kuresaar, K.-A.Konno.

6. KUULATI 
A.Soop-Tohver (Viimsi KK) rääkis Viimsi Kunstikooli tõstmisest uue loodava ühise huvikooli
alla, kaob kooli nimi; samas tõuseb töötajate palk, töökohad jäävad alles, ruumiliselt olukord
paraneb.
OTSUSTATI
6.1 Võtta info teadmiseks.
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koosoleku juhataja
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